
 Referat 

Møte i Hovedutvalg Fotball februar 2023 
Dato: 20.02.2023                                                                          
Tid: 19:00-22:00 

Referent: Susanne Johnsen   

Tilstede: Susanne Johnsen, Kim Straume, Kjartan Børtveit, Anita Vindenes, Hattun Bø, 
Ronny Ekren, Daniel Helleren, Olav Sanden 

  

Frafall:    

 

Nr. Sak Ansv. Frist 

1. Nytt fra styret 
 
Innebandy starter opp som ett prøveprosjekt medio februar. Det er 
Innebandyforbundet som organiserer og gjennomfører prøveprosjektet på 
vegne av Sotra SK. Aktiviteten rettes først og fremst mot de minste, og blir 
gjennomført i gymsaler. 
 
Beachbanene skal som kjent fjernes pga. den nye rundkjøringen ved Sotra 
Arena. Det var møte med kommunedirektøren like før jul der klubbens 
utfordringer ble tatt opp (ref. sak i desember). Det er så langt ikke kommet 
forslag til løsning fra kommunens side. 
 
XXL avtalen går ut 31.12.2023. Idrettene ønsker å beholde Nike som klubbens 
kleskolleksjon. Det er derfor satt i gang ett arbeid med å vurdere alternative 
Nike-leverandører. 
 
En "pøbelgjeng" har den siste tiden vært på hyppige besøk i Straume 
Idrettspark, og spesielt i turnhallen. Det gjøres en del hærverk, og 
trenere/utøvere blir sjikanert. Det er kontakt med politiet vedr. situasjonen. 
 
Ekstraordinært styremøte 8 februar, jeg var ikke til stede grunnet 
Balansekonferanse. Sak som ble diskutert: 
 
"Treningslokale" - endret situasjon for- og prioritering blant unge utfordrer 
det tradisjonelle idrettslaget. 
 
• Bakgrunn 
○ Ungdata fra Øygarden kommune/nasjonalt 
○ Øygarden: Vi er betydelig over landssnittet på skjermtid, særlig blant de 
som bruker aller mest tid 
§ Gutter bruker mer tid enn jenter 
○ I Øygarden kommune er svært mange ungdommer ikke aktive i noen 
organisert fritidsordning: 43% ungdomsskolen og 60% videregående skole 
○ Stor oppslutning (54%) av de på videregående trener på treningssenter 
minst en gang i uken 
○ Størst frafall blant jenter i organisert idrett 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



• Ungdommer i Øygarden ligger over landsgjennomsnittet på psykiske plager 
• Ungdommer i Øygarden er under på andelen som har vært med i organisert 
virksomhet noen gang 
• Jentene er mer utsatt/plaget av psykiske lidelser enn gutter 
• Ungdommer kommer primært til idrettsanlegget for (dansk undersøkelse) 
○ å ha det gøy (93%) 
○ være sammen med venner (81%) 
○ for å bli bedre 
 
Se side 35 i vedlagt powerpoint.  
 
Gruppen er positiv til nytt bygg med forbehold om at dette ikke går ut over 
økonomien til de andre idrettene. 
 

2. Fotballens medlemsmøte 
 
Gruppen hadde møte torsdag 02. februar fra kl. 19-21:30 på VIP-rom i Sotra 
Arena. Vi gikk gjennom sesongen 2022 med alt fra gruppen sitt arbeid, 
økonomi, samarbeidslag, idrettene, samt en gjennomgang av hvilke verv som 
må fylles for 2023.  
 
Begge våre A-lag var representert, samt alle lag i ungdomsfotball. Det stilte 
rundt 30 medlemmer på årets møte. 
 
Arbeidet med Årsmeldingen er pågående, medlemstall skal legges inn. 
Mangler noe input fra lag. Sender over til gruppen ila uken.  
 
 

 
 
 
 
 

 

3. Rekrutt/junior og G15 
 
Det ble i januar varslet en bekymring rundt rekrutt/junior mtp antall spillere 
på rekrutt laget. Ronny og Daniel kalte inn flere av de som hadde sluttet for å 
kartlegge grunnen til dette. Det ble satt aksjoner for videre arbeid.  
 
Olav har også sendt inn sak vedr. dette.  
 
Daniel kaller inn for statusmøte rundt rekrutt nå i feb.   
 

 
 

 
 
 

4. Kapasitet hovedutvalg 
 
Vi har fått i oppdrag å definere timer arbeid pr. rolle og hvem som i dag 
utfører rollen, samt hvordan vi ønsker jobbe fremover. Hvilke roller vil ikke bli 
utført fremover. 
 
Excel fil blir sendt til Daglig Leder og Styreleder. 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

5. Runde rundt bordet 
 
Møteplan for 2023 
 
Sendt ut til alle, lagt inn i kalender frem til og med juni. De inviterte er 
gruppen og SU ungdom. Leder SU barn er ikke funnet pr. nå. Daniel og Olav er 
«optional».  
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Senior herrer 
 
Første hjemmekamp 17/04.  
Liste over trenere som skal ha sete på stadion sendes til Olav og Ronny. 
 
Materialforvalter:  
 
Jobber med testing av nettbutikk.  
 
 
Sotraskolen:  
 
Melder Roy og Tom for å få sette kursplan for 2023.  
 
 
Samarbeidslag:  
 
På hold, ingen i gruppen kan jobbe med dette nett nå.  
 
 
Dommer:  
 
Eskil tar sosial biten, må fortsatt få inn en ansvarlig barnefotball. 
2 dommere med opprykk, 3 og 4 divisjon.  
Sone kontakt for dommere i region vest. 
 
 
Norway Cup: 
 
Frist i klubb 30 april, sendt ut mail på lagledere, alle lag må stille med en 
kandidat i arbeidet. Møte denne uken på klasserom fotballhall.  
 
 
Tilsynsordninger: 
 
Vaktlister sendt ut til sommer, mangler en del tilbakemeldinger for ukene 
etter vinterferien.  
 


